
 
 

Protokół nr XXXII/2021 
z XXXII Sesji Rady Miasta Wisła  w dniu 23 lipca 2021 roku 
Obrady rozpoczęto 23 lipca 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:30 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 
Obecni: 
1. Roman Cieślar 
2. Stanisław Cieślar 
3. Beata Gomola 
4. Barbara Kędzior 
5. Alicja Pilch 
6. Tadeusz Pilch 
7. Zdzisław Pilch 
8. Piotr Pinkas 
9. Janusz Podżorski 
10. Piotr Polok 
11. Rafał Skurzok 
12. Andrzej Szalbót 
13. Bronisław Szalbót 
14. Sławomir Wantulok 
15. Mirosław Wójcik 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski rozpoczął obrady XXXII Sesji Rady Miasta 
Wisła, poinformował, że sesja jest zwołana w trybie nadzwyczajnym na wniosek Burmistrza, powitał 
wszystkich radnych oraz  zaproszonych gości tj. Pana Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich 
w Katowicach Jarosława Kalinika i Dyrektora Firmy MSilnice Pana Stefana Orleja. Na podstawie 
listy obecności stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał. 
 
 
2. Wnioski o ewentualne zmiany porządku obrad 
 
 
Przewodniczący poinformował, że w dniu dzisiejszym wnioski o zmianę porządku obrad może 
składać tylko Burmistrz. Burmistrz podziękował za możliwość odbycia dzisiejszej sesji, wynikającej 
z chęci podjęcia przez miasto pewnych wyzwań i omówienia problemów występujących na terenie 
miasta.  Następnie poprosił o wprowadzenie do porządku obrad dwóch dodatkowych punktów: 
w punkcie 3- Informacja o stanie zaawansowania prac remontowych na drodze wojewódzkiej 941. (w 
tym momencie podziękował za obecność Panu Dyrektorowi ZDW jak i Dyrektorowi Firmy MSilnice. 
Poinformował, że we wtorek odbyło się trudne i merytoryczne spotkanie w tym temacie). Kolejny 
punkt wprowadzony do porządku obrad to: w punkcie 4a - projektu uchwały- w sprawie wyrażenia 
zgody na utworzenie Spółki pod firmą  SIM Śląsk Południe spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
z siedzibą w Bielsku Białej. 
Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie porządku obrad. Głosowano ręcznie. Porządek 
obrad przyjęto  jednogłośnie 15 "za". 
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3.  
 
Informacja o stanie zaawansowania prac remontowych na drodze wojewódzkiej 
 
Przewodniczący Rady poprosił Radnych  o zadawanie rzeczowych  pytań i oddał głos Burmistrzowi.  
Burmistrz powiedział, że jest to sprawa bardzo istotna i najbardziej boląca  wszystkich.  Przeprowadza 
wiele rozmów w tym temacie. We wtorek miał okazję spotkać się w szerszym gronie  gdzie zostało  
omówione  wprowadzenie kolejnych etapów sterowania ruchem. 
Następnie Dyrektor ZDW Jarosław  Kalinik zabrał głos i podziękował za zaproszenie.  Powiedział, że 
takie spotkania są niezbędne, ponieważ sam słyszy różnego rodzaju plotki na temat tej  inwestycji.  
Omówił etapy wykonania inwestycji, problemy występujące podczas inwestycji, poinformował, że 
zostanie wprowadzony bardzo dobry podwykonawca w zakresie robót bitumicznych.  Zakończenie 
inwestycji planowane jest na   15 października  a  10 grudnia nastąpi zakończenie umowy. Na chwilę 
obecną zakończenie robót planowane jest w terminie. 
W następnej kolejności  głos zabrał Dyrektor MSilnice Stefan Orlej. Przedstawił etapy wykonania 
inwestycji i przyczyny zmieniania harmonogramu robót. Zaznaczył, że zamiarem firmy nie jest 
wydłużenie terminu realizacji robót, chcą w tym roku zakończyć i oddać budowę zamawiającemu. 
Następnie Radni zadawali pytania a zaproszeni goście udzielali odpowiedzi. 
Burmistrz powiedział, że cieszy go chęć przyjścia dyrektorów na dzisiejsze spotkanie. Podziękował 
wykonawcy za przedłużenie przeniesienia terminu wejścia z robotami na rondo. Podziękował 
Dyrektorowi Kalinikowi za współprace, gdyż sporo rzeczy dodatkowych i  nieprzewidzianych, które 
będą miały wpływ na funkcjonowanie w mieście po remoncie, udało się wprowadzić. 
Przewodniczący Rady podziękował zaproszonym gościom za przybycie i przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
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4.  
 Podjęcie następujących uchwał: 
 
Przewodniczący poprosił radnych o odświeżenie porządku obrad, gdyż znalazła się tam uchwała 
o której  mówił  Burmistrz na komisji połączonej. Poinformował, że uchwała dotyczy  budowy 
mieszkań komunalnych. Zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie było i poprosił 
o przyjęcie projektu uchwały. 
 
 
a) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki pod firmą: SIM Śląsk Południe spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Bielsku - Białej 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie określenia kierunku działań w zakresie poszerzania zasobu mieszkań komunalnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Beata Gomola, Tadeusz Pilch, Piotr Polok, Sławomir Wantulok 
 
Uchwała XXXII/470/2021 stanowi załącznik nr  2 do protokołu. 
 
 
b) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
 
Uchwała XXXII/471/2021 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
c) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2021 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2021.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
Uchwała XXXII/472/2021 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 
 
d) w sprawie przyjęcia zadania z zakresu Powiatu Cieszyńskiego polegającego na wykonaniu 
modernizacji obiektu mostowego w ciągu drogi powiatowej nr 2675 S ul. Czarne w Wiśle na potoku 
Biała Wisełka 
 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyjęcia zadania z zakresu Powiatu Cieszyńskiego polegającego na wykonaniu 
modernizacji obiektu mostowego w ciągu drogi powiatowej nr 2675 S ul. Czarne w Wiśle na potoku 
Biała Wisełka.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Roman Cieślar 
 
Uchwała XXXII/473/2021 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
e) zmieniająca uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z 27 października 2011 r. w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty miejscowej 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie 
miejscowej 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z 27 października 2011 r. w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty miejscowej 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie 
miejscowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
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Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
 
Uchwała XXXII/474/2021 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat. 
 
Przewodniczący poinformował, że chodzi o teren pod kwiaciarnią przy parafii w centrum. Burmistrz 
poinformował, że zakończył się tam termin dzierżawy a na chwilę obecną nie ma pomysłu ani planów 
na ten teren. Propozycja jest taka żeby do końca tej kadencji umożliwić wydzierżawienie terenu pod 
kwiaciarnie.  
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Beata Gomola, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała XXXII/475/2021 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
5. Wolne wnioski i zapytania 
 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski  zapytał czy można wyciąć  drzewo na Bulwarze 
od Oazy stojące na środku ścieżki pieszo rowerowej. Burmistrz odparł, że rzeczywiście   jest 
problem z tym drzewem, ale nie umie dzisiaj odpowiedzieć, gdyż  właścicielem terenu są Wody 
Polskie i to one muszą złożyć wniosek o wycinkę. 
Radny Bronisław Szalbót zapytał  czy będzie organizowany w tym roku turniej dolin w piłce nożnej. 
Burmistrz odpowiedział, że z tego co wie to nie będzie. Referat PTKS zastanawia się nad organizacją 
turnieju rodów.  
Radny Piotr Pinkas zgłosił suchy świerk  w parku przy  Placu Hoffa. Burmistrz odparł, że temat 
suchych drzew w mieście został już podjęty, ale z uwagi, że na swoim terenie nie możemy sami sobie 
wydać decyzji na wycięcie, to procedura usunięcia suchych drzew jest wydłużona i utrudniona.  
Radny Zdzisław Pilch poinformował, że po wykonaniu prac pielęgnacyjnych na ulicy Torfowej 
i Tartacznej trawa i gałęzie zostały wrzucone do rowu melioracyjnego. Burmistrz odparł., że być 
może  roboty jeszcze nie zostały zakończone i odebrane. Sprawdzi to.  
Radny Andrzej Szalbót poprosił  o zgłoszenie do Wód Polskich,  że  potok  Kopydło na wysokości 
sklepu Anna jest cały zarośnięty, co może zagrażać bezpieczeństwu podczas większych opadów 
deszczu.  Burmistrz odparł, że zgłosi to do Wód Polskich.  
Radna Barbara Kędzior  zadała następujące  pytania: 
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- dlaczego  w dalszym ciągu nie jest naprawiona tyrolka na placu zabaw w centrum. Burmistrz 
odpowiedział, że sprawdzi to a dodatkowo poinformował, że remont placu zabaw wpisał do 
"Polskiego Ładu" 

- na jakim etapie jest sprawa miejsc parkingowych na ulicy Reymonta. Burmistrz odparł, że nic  na 
chwilę obecną się  nie wyjaśniło. Gmina przystąpi do projektowania miejsc parkingowych do 
swoich nieruchomości 

- co z podrzucanymi śmieciami przy nieczynnym moście na dawną ulicę Dworcową. Burmistrz 
powiedział, że śmieci są tam najczęściej w dniu wywozu kiedy to mieszkańcy nie zdążą lub 
zapomną wystawić śmieci i sami je tam przywożą. Oczywiście tak nie może być i została tam 
zamontowana fotopułapka. 

- kiedy zostanie przedstawiona informacja z wyników kontroli Komisji Rewizyjnej w sprawie 
kontroli WSS. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Pilch odpowiedział, że we wrześniu 
na sesji. 
Radny Roman Cieślar zapytał czy coś "drgnęło" w sprawie  przejęcia/wykupu terenu ulicy 
Cieślarów  po spółce restrukturyzacji kopalń. Burmistrz odpowiedział, że nic nie ruszyło, cały czas 
czeka na decyzję spółki kopalnianej, natomiast rozpoczęły się rozmowy z nowym właścicielem 
Soszowa w sprawie współfinansowania modernizacji tej drogi.  
Na koniec Burmistrz zasygnalizował, że w najbliższym czasie tj. w sierpniu lub we wrześniu 
będzie trzeba się spotkać i podyskutować na temat zmiany stawki za utylizację odpadów, gdyż 
obecnie system się nie spina.  
 
6. Zamknięcie obrad sesji 
 
Przewodniczący podziękował za udział sesji i zamknął obrady XXXII Sesji Rady Miasta Wisła. 
 
 Protokołowała: 
Inspektor Justyna Pilch 
 

   

Przewodniczący Rady  
Miasta Wisła 

 
 

Janusz Podżorski 
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